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Onderwerp Bl ijft ki ndertelefoon bereikbaar?

Betreft het een
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cyclus?

nee

Beleidsterrein Jeugdzorg

Portefeuillehouder Van Poppel

Schriftelijke vraag

Dinsdag 1 1 aprit 2017 j|,. tuidde de Kindertetefoon de noodktok over het voortbestaanl. De

organisatie is bang in de financiële probtemen te komen nu ze met atte gemeenten moet

onderhandelen over de betating voor de diensten. Tijdens de Atgemene ledenvergadering (ALV) van
8 juni 2016 heeft de Vereniging van Nederlandse Gemeenten bestoten dat het vanaf 2018 start met

een andere aanpak van de financiering van de coltectieve activiteiten. 'Kopen niet atte 388

gemeenten de zorg tijdig in, dan is de Kindertelefoon wettetijk verpticht een sociaal ptan in gang te
zetten, en dus het vertrek van medewerkers voor te bereiden. Met minder personeel neemt onze

bereikbaarheid af. Dat gaat ten koste van kinderen.'Zo meldt de organisatie in het NRC?. Het

Advies- en Ktachtenbureau Jeugdzorg (AKJ), de organisatie van vertrouwenspersonen voor kinderen
en ouders in de jeugdzorg, en Sensoor, waar votwassenen met problemen terecht kunnen voor een
luisterend oor, hebben hetzetfde probleem.

Het CDA hecht aan de continuering van de dienstvertening van stichting De Kindertelefoon,
stichting Sensoor (Luisterend Oor) en stichting AKJ (Vertrouwenswerk Jeugd). Daarom heeft de
CDA-fractie de volgende vragen:

1. Deett het coltege met de CDA-fractie het grote betang van de bereikbaarheid van de
Kindertelefoon, het Advies- en Ktachtenbureau Jeugdzorg (AKJ) en Sensoor voor de
inwoners van onze gemeente?

2. ls het coltege voornemens een overeenkomst te sluiten met de stichting De Kindertelefoon,
en stichting AKJ?

3. ls het college voornemens ook een overeenkomst te stuiten met stichting Sensoor? Graag
een toetichting.

4. Wanneer verwacht het co[tege de raad een besluit voor te leggen over het beschikbaar
stellen van budget voor de drie (of twee) organisaties?

5. Verwacht het coltege dat het daarmee mogetijk is de standaardovereenkomst uiterlijk per 1

juni2017, de datum waarop de organisaties zekerheid moeten hebben over hun

continuiteit, getekend terug te sturen?

Namens de CDA-fractie,

Robert Breedvetd

Sandra van den Nieuwenhof
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Wij beantwoorden de antwoorden als volgt:

1. Ja, wij delen dit belang. Gelukkig is er een grote mate van tevredenheid over de wijze waarop deze
organisaties de afgelopen jaren hebben gefunctioneerd. Daarbij is het belang om deze functies aan
onze inwoners beschikbaar te stellen vastgesteld in de WMO en de Jeugdwet.

2. Ja, de functies van AKJ, de kindertelefoon en Sensoor zijn wettelijk bepaald. De afgelopen jaren
werden deze functies landelijk ingekocht via de VNG. Vanaf 2018 dienen de gemeenten elk
afzonderlijk een contract aan te gaan. De benodigde middelen worden vanaf 2018 toegevoegd aan
het gemeentefonds, deze middelen zullen ook worden ingezet voor de inkoop van deze functies. De
nieuwe werkwijze zal dan ook budget neutraal worden uitgevoerd.

3. Ja, zie vraag2

4. Dit kan worden gefinancierd binnen de middelen van de huidige begroting.

5. Ja, wijven¡vachten binnen de afgesproken termijn de standaardovereenkomst getekend te kunnen
terugsturen.

Met

Corné van Poppel

Wethouder Jeugd


